
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 7. september 2020 

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Tonje Skistad, Sandra 
Nilsen Jentoft, Inger Repstad Thorsen 
Forfall: Grete Brevig, Torunn Holtbakk, Janne Braarud Jensen 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Økonomi 
Sum brukskonto: 198 701 kr 
Huskonto: 231 256 kr 
 
- Fått inn ca 20 000 kr fra Plankevalpen. 
- Betalt vanlig leasingsum på hallen. 
- Hatt noe utgifter på gressklipperen. 
- Fått/får inn inntekter fra kurs - agility, bruks, nesearbeid. 

 

Sak 2  Stevner 
Planlegging av lydighetsstevne 19. september. Det er lavt påmeldingstall og vi skal 
ikke ha kiosk, så det krever ikke mye mannskap. Rosetter er i orden og vi har premier 
fra VOM. 

 

Sak 3  Sponsing 
Forslag: Høre med Happy Dog i Mysen om premier. 

 

Sak 4  Krisepakke 2 
Vi kan søke støtte for: 
- Tapte kioskinntekter (sjekke kioskinntekter fra 2019: rallystevnet februar, 
Plankevalpen, agilitystevne 1. mai (doble pga vi skulle ha dobbeltstevne i mai i år), 
agilitystevne august). 
- Tapte utleieinntekter (hallen). 
- Tapte påmeldingsinntekter (rallystevne mars, agilitystevne mai, Plankevalpen, 
agilitystevne august). 
- Boxerklubben fikk redusert leie. 

 
 
 



Sak 5  Eventuelt 
- Vi har fått forespørsler om valpekurs og bronsemerkekurs. Hører om vi har en 
instruktør i klubben som er interessert i å ha slike kurs. 
- Prøve å hente inn ekstern instruktør for et lydighetskurs. 
- Vi tar opp pris på fremtidige kurs på neste styremøte. 
- Mulig produksjonsfeil på de nye agilityhindrene, vi kontakter forhandler om dette. 
- Sjekker videre pris og løsninger på fremtidig isolering og oppvarming av hallen - 
diskuteres videre på neste styremøte. 

	  

	  


